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Referat skolebestyrelsesmøde 
Torsdag den 24. november 2022 kl. 18.00 – 19.30 (efterfulgt af forældrerådsmøde) 

Sted: Personalerummet, Hvinningdalskolen 

Mødeleder: Charlotte Andsbjerg 

Referent: Niels Folke 

Deltagere:  

Charlotte Andsbjerg, forælder, formand 

Jesper Damkier, forælder 

Kasper Ubbe, forælder 

Bodil Hesel, forælder (afbud) 

Lotte Jul Andersen, forælder (afbud) 

Teresa Egballe, forælder (afbud) 

Sarah Fangel Korch, forælder (afbud) 

Annemette Lahrmann. suppleant 

Nanna Rye Lund, elevråd 

Isabel Kasapovic, elevråd (afbud) 

Helene Binderup, medarbejderrepræsentant 

Eddie Kragelund, medarbejderrepræsentant 

Naya Larsen, medarbejderrepræsentant 

Niels Folke, ledelse 

Anna Margrethe Østergaard, ledelse 

 
 

Overskrifterne udgør dagsorden: Hvad handler punktet om? Er der særlige ansvarlige eller gæster? Er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)? 

Referat: Beslutning og opsummering af orienteringen eller drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. 

ansvarlig og evt. deadline. 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden (B) 
18.00 – 18.10  

● Refleksioner fra seminar? 

● Godkendelse af referat fra 28.9.2022 samt seminar 28.10.2022  

● Godkendelse af denne dagsorden.  

● Punkter til eventuelt 

Referat 

Referater blev godkendt. 

Dagsorden blev godkendt. 
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2. Bordet rundt blandt forældrene (O) 
18.10 – 18.20 

Mulighed for at dele observationer, henvendelser, refleksioner siden sidste møde.   

Referat 

• Niels glæder sig til mødet med forældrerådene og fint at skulle genopfriske principperne 

for bl.a. mobilfri skole. 

• Kasper ønskede at der blev snakket om oprydning i Klubben og i garderoben i blok C. 

• Eddie pegede på at man som medarbejderrepræsentant i bestyrelsen repræsenterer 

alle medarbejdere på skolen. Der kan derfor være principper og punkter, der skal med 

retur og vendes i personalegruppen inden medarbejderrepræsentanterne kan udtale 

sig. 

• Naya ønskede at høre nærmere til processen for høringssvar vedr. inklusionscentrene i 

Silkeborg.  

 

3. Orientering fra bestyrelsesformanden (O) 
18.20 – 18.25  

Referat 

Charlotte og Anna Margrethe har været til dialogmøde med Børne & ungeudvalget. Det var et 

fint møde med interessante samtaler om emner, der skal kvalificere det politiske udvalg. 

Emnerne var meget bredt udvalgte. Charlotte kvittererede for deltagelsen i 

bestyrelsesseminariet. 

 

4. Orientering fra elevrådet (O) 
18.25 – 18.30 

Referat 

Elevrådet har talt om, hvilke ønsker til emner, de gerne vil arbejde med i skoleåret. På de 

kommende møder skal der arbejdes med prioritering af opgaverne. 

 

5. Orientering fra skoleledelsen (O) 
18.30 – 18.35  

Referat 

Anna Margrethe orienterede om et ekstra forældremøde på 3. årgang, hvor der har været to 

klasselærerskift siden 1. klasse og pt er klasselæreren sygemeldt.   

Der er stillingsopslag på både Ulvedal og almenskolen. Der skal bruges et par fra bestyrelsen 

til at sidde med i hver af ansættelsesudvalgene. Charlotte og Bodil er med ift ansættelsen på 

almenskolen. Kasper og Jesper er med i ansættelsen ift. Ulvedal. 
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6. Udarbejdelse af årshjul for 2023 
18.35 – 18.50  

● Oplæg ved Charlotte  

● Beslutning om emner i de ti møder i 2023 

● Evt. andre begivenheder i løbet af året 

Referat 

Punktet blev udskudt. 

 

7. Godkendelse af principper til de næste 4 år (D og B) 
18.50 - 19.05 

● Se separat dokument med mulige principper 

● Beslutning om hvilke principper, vi vil arbejde med. 

● Ejerskab for hvert princip. 

● Uddelegering af eksisterende principper til revision. 

Referat 

Charlotte har udarbejdet et forslag til en indsatsplan for bestyrelsens principarbejde. Der 

peges på en model med 1.- og 2. behandling og 3. gang et princip er på dagsordenen til et 

skolebestyrelsesmøde, bliver princippet godkendt. Til det efterfølgende møde fremlægger 

ledelsen en handleplan for, hvordan princippet indarbejdes i skolens hverdag. 

Nedenstående principper er dem, der bør prioriteres først.  

Oversigt over, hvem der melder sig som tovholder på hvilke principper udsendes af Charlotte. 

 

Principper for: 

• Undervisningens organisering: Jesper, + ???? 

• Meddelelsesbogen: Charlotte, Naya, Nanna, Kasper 

• Mobilfri skole: Nanna, Jesper, + ????? 

• Ordensregler: Kasper, Nanna, + ????? 

• Samarbejde imellem Ulvedal og Hvinningdal: Naya + ????? 
• Skolemad: Kasper, + ???? 

 
OBS: ”????” betyder at der skal findes én mere fra bestyrelsen, men da der var mange afbud, 

kan man melde sig til det kommende møde. 

8. Skolens økonomi (O og D) 
19.05 - 19.20 

Orientering om og drøftelse af det forventede resultat for 2022. Bilag rundsendes inden mødet. 

Referat 
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Anna Margrethe orienterede om det forventede resultat for skolens tre økonomiområder; 

undervisning, fritid og Ulvedal. Samlet set forventer vi et fint resultat med positiv overførsel på 

0,4% (+178.000,-). 

 

9. Forberedelse af forældrerådsmøde (O) 
19.20 - 19.30 

Referat 

Alle var klar på deres opgaver. 

 

 

Ideer til fremtidige emner/principper/dagsordener: 
1. Udarbejdelse af forretningsorden (D og B). Teresa. Beslutning om emner samt 

overordnet indhold under hvert emne til skolebestyrelsens forretningsorden. 

Ordførerskaber. 

2. Årshjul for 23-26. Særligt for 2023. (januar) 

3. Resultater af APV (januar), samt evt. data på fravær / sygemeldinger: elever, lærere. 

Sorteret på fraværstyper, fx ferie, sygdom, ulovligt fravær 

4. Orientering om økonomi (januar)  

5. Styrkelse af sammenhæng mellem Hvinningdal almen og Ulvedal.  

6. Ønskebrønd (udearealer) 

7. Sanktionsmuligheder: skole og forældre 

8. Information om pædagogiske indsatsområder 

9. Skoleboden 

10. Forskønnelsesdag. Hvad kan vi gøre, hvornår, hvordan kommer vi videre herfra? 


